
Skalborg Håndbold

MØDEREFERAT – GENERALFORSAMLING

Torsdag den 14. marts 2024

Referent: Simon Jensen

Dagsorden:

1. Valg af dirigent

2. Formandens beretning

3. Godkendelse af regnskab/budget

4. Fastsættelse af kontingent

5. Behandling af indkomne forslag

6. Valg af udvalgsmedlemmer

7. Eventuelt

1. Valg af dirigent:
Christine Juhl Christensen blev valgt til dirigent for generalforsamlingen.

2. Formandens beretning:
Efter ni år i spidsen er det slut.

Og det er jeg glad for.

Glad fordi jeg får mere tid til familien.

Glad fordi frivillighed tærer på både mentalt og fysisk overskud.

Glad fordi Skalborg Sportsklubs håndboldafdeling står et sted, hvor jeg kan være tilfreds med
den tilstand, jeg afleverer den i.

Men jeg er også - selvfølgelig - trist.

Hundredvis af gode, lærerige oplevelser, der har givet minder for livet - og tilsvarende negative
erfaringer, der har givet stof til eftertanke og hår på brystet.

Jeg startede som en ung og uerfaren purk på kun 20 år - og er på lige knap ni år blevet trukket
rundt i frivilligheden og håndboldens afkroge. Jeg har lært og lært fra mig - og jeg har trukket
det læs, jeg forventede af mig selv - og mere til.

Men nu er det slut - og andre må tage over.

Jeg vil ikke ulejlglige mig med at nævne konkrete personer, episoder eller lignende, der har gjort
formandstjansen til en uvurderlig og evigt givende gave - dem, der skal have ære for det, ved
det godt ved dem selv.

I stedet vil jeg slutte den måske korteste formandens beretning i min tid med følgende ord:



Pas godt på Skalborg Håndbold - og lad den stærke foreningsånd leve videre under den nye
formand!

Tak for ordet.

Beretningen blev fremlagt af formanden - uden yderligere spørgsmål.

3. Godkendelse af regnskab/budget:
Håndboldafdelingen kan for regnskabsåret 2023 fremlægge et negativt resultat for de
forgangne tolv måneder - et underskud lige i underkanten af 10.000,-.

Det er - ligesom foregående år - værd at notere sig stigende indtægter fra kontingent og
nok engang høje indtægter fra aktivitetsplanen, gavespil og juletræssalg.

På udgiftssiden er det i særdeleshed trænergodtgørelse, dommer- og turneringsudgifter,
materialeindkøb og tøjindkøb, der fylder - præcis som tidligere.

Dog er egenkapitalen stadig flot - meget flot - og beløber sig stadig til over en halv million
kroner.

Regnskabet blev godkendt uden yderligere spørgsmål fra forsamlingen.

Budgettet blev dernæst også fremlagt - og godkendt uden spørgsmål.

4. Fastsættelse af kontingent:
Ingen ændringer.

5. Behandling af indkomne forslag:
Der er ingen forslag indkommet – derfor ikke noget at behandle.

6. Valg af udvalgsmedlemmer:
Følgende udvalgsmedlemmer var på valg:

- Christina Hornskov Lyngholm
- Christine Juhl Christensen
- Kathrine Dorff
- Laila Dahl Iversen
- Simon Jensen

Christina og Kathrine ønskede begge genvalg - og fik applaus med på vejen for at fortsætte i
bestyrelsen i yderligere to år.

Christine, Laila og Simon ønskede alle ikke at genopstille - alle tre blev takket for deres indsats
gennem årene og blev honoreret med en gavekurv fra bestyrelsen.

Dermed blev formandsposten i håndboldbestyrelsen også ledig - men kun for en kort stund, da
Mia Winther Jørgensen har valgt at indtræde i bestyrelsen og påtage sig formandshvervet.

Tillige ønskede Morten Keinicke Vestergaard at stille op til bestyrelsen - og blev ligeledes valgt
ind.

Stort velkommen til både Mia og Morten.

Bestyrelsen konstituerer sig på det næstkommende bestyrelsesmøde.

7. Eventuelt
Der var intet at tilføje til dagsordenen fra forsamlingen.

Dirigent Christine Juhl Christensen takkede herefter - i samarbejde med Simon Jensen - for god
ro og orden til generalforsamlingen.


